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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Justitie over
gestolen Chinese adoptiekinderen.
(Ingezonden 3 juli 2009)

1
Kent u het bericht «Weer
adoptieschandaal China»?1

2
Wilt u onderzoeken of er
daadwerkelijk aanwijzingen bestaan
dat in China kinderen van hun ouders
worden afgenomen en ter adoptie
worden aangeboden? Zo nee,
waarom niet?

3
Wilt u, indien er dergelijke
aanwijzingen bestaan, de adoptie van
kinderen uit China naar Nederland
onmiddellijk stil leggen, totdat er
zekerheid is of dergelijke praktijken
zich inderdaad voordoen? Zo nee,
waarom niet?

4
Wilt u ook onderzoeken of naar
Nederland geadopteerde kinderen uit
de in het bericht bedoelde regio van
hun ouders in China zijn afgenomen?
Zo nee, waarom niet?

5
Welke stappen neemt u, indien blijkt
dat in Nederland geadopteerde

kinderen in China van de ouders zijn
geroofd?

1 Trouw, 3 juli 2009
http://www.trouw.nl/nieuws/wereld/
article2805656.ece/Weer_adoptieschandaal_
China__.html

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie) (ontvangen 5 augustus
2009)

1
Ja

2 en 4
Naar aanleiding van de berichtgeving
heb ik de Nederlandse diplomatieke
vertegenwoordiging in China
verzocht bij de Chinese autoriteiten
na te vragen of de berichtgeving rond
het schandaal in Zhenyuan kan
worden bevestigd en of er kinderen
uit het betreffende tehuis ter adoptie
in gezinnen in Nederland zijn
geplaatst. Van Chinese zijde is
medegedeeld dat men de zaak in
onderzoek heeft en dat de
diplomatieke vertegenwoordiging zal
worden geïnformeerd over de
uitkomsten. Daarnaast heb ik de
Inspectie Jeugdzorg verzocht bij de
betrokken vergunninghouders in
Nederland onderzoek te doen naar de

plaatsing van kinderen uit het in de
berichtgeving genoemde tehuis en
daarbij de zorgvuldigheid van
handelen van deze
vergunninghouders te beoordelen.

3
Uit de berichtgeving tot nu toe kan ik
niet opmaken dat sprake is van
structurele misstanden. Wel blijkt dat
een aantal kinderen in de provincie
Guizhou door lokale autoriteiten
onder valse voorwendselen bij het
Welfare Institute in Zhenyuan is
aangebracht als vondeling, maar dat
het Welfare Institute de juiste
juridische procedures zou hebben
gevolgd. Onduidelijk is nog of en zo
ja, hoeveel van deze kinderen
daadwerkelijk in gezinnen in
Nederland terecht zijn gekomen.
Zoals aangegeven in het antwoord op
de vragen 2 en 4 wacht ik de
resultaten van het onderzoek van de
Chinese autoriteiten af.
Op basis van de nu voorhanden
informatie lijkt dit feit op zichzelf te
staan. Ik zie derhalve geen reden om
adoptie van kinderen uit China als
geheel stil te leggen.

5
Om een verantwoorde en zorgvuldige
afweging in de besluitvorming te
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kunnen maken, is het wenselijk eerst
de resultaten van het onderzoek van
de Chinese autoriteiten en van de
Inspectie Jeugdzorg af te wachten. Bij
de keuze van te nemen maatregelen
zal uiteraard het belang van de
betrokken kinderen leidend zijn.
Bepalend zal daarbij onder meer zijn
in hoeverre er reeds een
hechtingsrelatie tussen de kinderen
en hun adoptiefouders tot stand is
gekomen en of een verbreking van
deze relatie met de adoptiefouders de
verdere ontwikkeling van de kinderen
zal schaden.
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